
Хашим Тачи: Своју идеју о корекцији граница повућу ћу кад будем чуо бољу
уторак, 16 октобар 2018 14:14

Председник Косова Хашим Тачи изјавио да није чуо бољу идеју од његове о "корекцији
граница", када је реч о закључењу нормализације односа са Београдом.

  

  

На питање да ли је спреман да повуче свог предлог о "границама", у корист националног
консензуса, Тачи је одговорио: "Када будем чуо боље идеје, размотрићу то". Тачи је
истакао да је његов циљ да Косово буде јединствено и да се "дијалог догоди".

  

"Снажно подржавам корекцију границе. Нема међусобног признавања без дефинисања
границе", закључио је косовски председник, који свој предлог о "корекцији граница"
описује као "уставан, законит и неспоран".
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Говорећи о формирању војске Косова, Тачи је рекао да за то није заслужан премијер
Рамуш Харадинај, нити његови недавни састанци са америчким званичницима, преносе
данас приштински медији.

  

(Танјуг)
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